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חברון היא הנצח
בפרשת השבוע התורה מתארת בהרחבה את קנין מערת המכפלה. מדוע יש צורך להאריך

בפסוקים של קנין, מקח וממכר בין עפרון לאברהם? נדמה שהקניין הוא החיבור של האדם
להשאיר חותם במציאות, אדם מחפש לקנות קניינים בארץ, לטעת כרמים ולזרוע שדות.

חברון מבטאת את החיבור של עם ישראל לחיי הנצח. רק כאשר מגיעים לבתי עלמין או לבית
האבל מתחילים להבין מה תפל ומה עיקר, מה נצחי ומה חולף. לכן הפרשה נקראת בשם חיי

שרה, האבות והאימהות שלנו משאירים אחריהם חותם של המשכיות וחיי נצח. אברהם
אבינו עוסק בחסד הוא מגלה שהעיסוק בטוב, העיסוק בחסד מתוך אהבת ה', הוא המחבר

לנצח, הוא המשייך אותנו לנצח.חזון חברון לא נגמר, חלילה, חזון ארץ ישראל השלימה לא
תם. כל חזון אמיתי הוא נצחי וקיים תמיד, אף במצבים שלא ניתן להשלמתו. יש לדעת שכנגד
כל חזון יכולים להופיע עיכובים, אך עיכובים אלו זמניים המה ואילו החזון הוא נצחי, כיון
שהוא אמיתי, וכל דבר שהוא אמיתי - הוא נצחי. שנזכה להיות מחוברים לחיי הנצח, גאה

ומאמין בכם באהבה ובהערכה רבה

קהילת הישיבה היקרה,
בפרשת השבוע אברהם אבינו קובר את  שרה אשתו, נוות ביתו, הוא מתאבל עליה
וכולנו כואבים את כאב האובדן. מיד בתום ימי האבל אברהם מצווה את עַבְדּוֹ זְקַן

בֵּיתוֹ, הַמּשֵֹׁל, בְּכָל-אֲשֶׁר-לוֹ לקום ולצאת למסע חיפוש אישה לבנו יצחק. "כִּי אֶל-אַרְצִי
וְאֶל-מוֹלַדְתִּי, תֵּלֵ�; וְלָקַחְתָּ אִשָּׁה, לִבְנִי לְיִצְחָק".

מדוע סמכה התורה את קבורת שרה לציווי לשידוכי יצחק? 
נדמה לי לומר כי התורה מלמדת אותנו שגם כשהמציאות טופחת על פנינו ואנחנו

חווים אבדן (אדם קרוב חלילה או אבדן קשר עם הכיתה או עם היכולת ללמוד או עם
מפגשים חברתיים) צריך לייצר משהו שעבורו אנו חייבים לייצר משמעות, מטרה

שלשמה אנו פועלים, כוחות חיים.
ברוך ה' תלמידים אהובים ויקרים, זכיתי לראות את (כמעט) כולכם בשבוע האחרון
במפגשים בישיבה, ובחצרות. מפגש קצר אך מלא התרגשות. זכיתי להסתובב עם

הרב אלעד מנהריה ועד מירון לחלק תעודות לתלמידים המצטיינים. בימים אלו
תלמידי הישיבה עסוקים בעשייה של חודש ארגון. בנושא "קוֹל קָרָא והָלַכְתִי" בו חנה
סנש מתארת את החזון שלה את השליחות שלה לעשייה ציונית למרות המשברים
והמחירים "וּבָכִיתִי כִּי אִבַּדְתִּי דָבָר". תלמידים יקרים, התקופה הזו היא קול אלוקי
שקורא לנו לצאת לעשות, ליזום למצוא קשרים חברתיים חדשים. לעזור לחלשים,

לחנוך תלמידים שמתקשים במסך ליד, זו הזדמנות להרבות בטוב.
אוהב אתכם כנפשי ומתגעגע

שלומי



השבוע קיימנו ימי פעילות
למספר שכבות לפי כללי

הקורונה שכללה מפגש עם
המחנך, היועץ ופעילות במגרש.

היה מעצים ומרגש לפגוש את
התלמידים פנים אל פנים. יישר

כוח למחנכים על הפעילות
הארגון והיוזמה.

ביום שלישי התחילו התלמידים
בהובלת ידידיה לב משכבת יב'
במסיק של עצי הזית ברחבי

העיר לאחר שקיבלנו את ברכת
הדרך משמעון בן נעים סגן
ראש העיר. בשבוע הבא
ממשיכים במסיק. תלמידים

המעוניינים להצטרף נא ליצור
איתי קשר בפרטי(איתיאל)

ביום שלישי השבוע
התקיים ערב שיח 
משמעותי לתלמידי
שכבת יב' ביחד עם

ההורים שנפתח בשיחה
של ראש ישיבת ההסדר
הרב ויצמן ועסק בנושא

הישיבות/מכינות
לקראת שנה הבאה. 

ראוי לציין את הנוכחות
הגבוהה של התלמידים
וההרים בערב זה. יישר
כח לרמי"ם של השכבה

על ההובלה

השבוע חילקנו תעודות
הצטיינות לתלמידים
שמצליחים להתמיד

בשיעורי הזום  ולהצטיין
למרות הקושי...יישר כח
למצטיינים מכל השכבות.

בשעה טובה השבוע התקינו בישיבה
את הטפטים החדשים והמדהימים

בקומת הכניסה

ביום שני הקרוב יתקיים ערב "פתחיחת
תוכנית בר מצווה" לשכבת ז' ביחד עם
ההורים. יפתח את הערב הרב לאו, הרב

הראשי לשעבר. בהמשך הערב יציגו
המחנכים את התוכנית 

תלמידים שמעוניינים מוזמנים ליצור קשר
עם הרב דניאל ולהצטרף לעבודה בחווה

החקלאית בישיבה

שבת שלום
בית הישיבה


